
Protokół z IV posiedzenia Rady Prezydenckiej 

1.  IV Posiedzenie Rady Prezydenckiej odbyło się 01.06. 2016 r. w Urzędzie Miejskim

w Słupsku w sali nr 211.

2. Otwarcie spotkania i przywitanie zaproszonych gości przez Zastępcę Prezydenta 

Miasta Słupska Krystynę Danilecką-Wojewódzką.

3. Prezentacja dotycząca Strategii Miasta Słupska na lata 2016-2022 przedstawiona przez

Pełnomocniczkę Prezydenta Miasta Słupska ds. Zrównoważonego Rozwoju i Zielonej 

Modernizacji Miasta Beatę Maciejewską.

4. Dyskusja i zgłaszanie uwag do przedstawionego projektu Strategii Miasta Słupska: 

• Głos zabrał Zdzisław Walo

-zgłosił konieczność położenia większego nacisku na drobnych przedsiębiorców,    

a także większego wsparcia szkolnictwa zawodowego z nastawieniem na lokalny 

rynek pracy 

-zwrócił uwagę na konieczność podjęcia starań w związku z zanieczyszczeniem 

powietrza (likwidacja pieców węglowych w centrum miasta)

-zaproponował utworzenie wspólnego zespołu ds. planowania przestrzennego dla 

miasta i sąsiednich gmin, ponieważ często inicjatywy (takie jak ścieżka 

rowerowa) wychodzą poza granice miasta 

• Głos zabrał Stanisław Szyszko

-zwrócił uwagę na konieczność położenia nacisku na Słupsk jako miasto o 

znaczeniu regionalnym – niezbędne jest podkreślenie roli Dwumiasta i współpracy

między gminami 

-zgłosił konieczność zwrócenia większej uwagi na sposób zagospodarowania 

przestrzeni miejskiej 

-zgłosił konieczność położenia większego nacisku na wspieranie uczniów 

szczególnie uzdolnionych 

• Głos zabrał Ryszard Kwiatkowski 

-zgłosił konieczność położenia większego nacisku na potrzeby miasta takie jak 

spadek dochodów, wyludnianie miasta, brak partycypacji ościennych gmin w 

wydatkach miejskich 

-zwrócił uwagę na konieczność dokonania zapisów dotyczących zagrożeń 

związanych z budową tarczy antyrakietowej w Redzikowie 

• Głos zabrał Leszek Kuliński 

-zgłosił konieczność podkreślenia roli całego regionu 



• Głos zabrał Andrzej Obałek 

-zwrócił uwagę na możliwość większego wykorzystania rzeki Słupi   

5. Podsumowanie i zamknięcie spotkania przez Zastępcę Prezydenta Miasta 

Słupska Krystynę Danilecką-Wojewódzką 

 


